
 
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 
DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 3 de febrer de 2010 
Horari: de 21 a les 22:45 de la nit 
Lloc: Seu del Consell de Poble 
 
 
Hi assisteixen per part de la Comissió Permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de president del Consell de Poble 
Jordi Gómez, vicepresident del Consell del Poble. 
Eudald Puig Serradell , vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos , vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Carme Lluís Puig , vocal 
Cristina Galvez , vocal   
Joan Xamaní, vocal 
Núria Vall·llosera, en qualitat de secretària accidental 
 
S’excusen:  
Juan Sánchez, vocal i portaveu de l’Àrea de Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
Jesús Liñan, vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les persones. 
Eduard Vallhonesta Alarcón,  vocal i portaveu  de l’Àrea de Cultura i Patrimoni, Serveis 
a les Persones. 
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Òscar Rubio, vocal 
Eva Lopez, vocal 
Montserrat Vinyets, regidora  de la CUP  
 
Públic assistent: 
Dolors Lechuga, regidora de CiU. 
Veïns i veïnes de la Batllòria: Pere Alcolea , Raquel Marmolejo ... 
 
Ordre  del  día: 
 1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior. 
 2. Informació de les diferents reunions mantingudes entre les diferents àrees del 
Consell i l'ajuntament. 
 3. Informació de la Comissió Transversal econòmica i de pressupostos  2010.  
 4. Informació de la reunió mensual entre la Presidència del Consell i l'Alcaldia de Sant 
Celoni. 
 5. Informació de la reunió de valoració de la Festa Major d'Hivern. 
 6. Varis 
 7. Precs i preguntes 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. Aprovació si s'escau de l'acta anterior  
El president demana als assistents si volen fer alguna esmena a l’acta de la sessió 
anterior. 
 
José Antonio Santos exposa que a l’acta del dia 2 de desembre de 2009 hi ha una 
intervenció  seva que no s’ha transcrit  tal i com ell ho va dir. Així doncs la seva 
intervenció queda de la següent manera:  



José Antonio Santos comenta que hi ha hagut diverses reunions amb l’Àrea de 
Seguretat Ciutadana  i els Mossos d’Esquadra. S’ha demanat informació sobre els fets  
per part de la policia local aquesta informació demandada no ha estat donada. I per 
part dels Mossos si que s’ha informat.  
 
2. Informació de les diferents reunions mantingudes entre les diferents àrees del 
Consell i l'ajuntament. 
El president  exposa com  s’han organitzat les diferent comissions: 
 
a. Àrea d’Espai Públic: 
Amb els membres de la Comissió Carme Lluís, Juan Sánchez, i el regidor d’Espai 
Públic Miquel Negre, i el director de l’àrea, Quim Colominas, es va dur a terme una 
reunió per vetllar per l’espai Públic de la Batllòria. Es valora positivament. 
 

• Comenten que s’han posat nous bans a la plaça de l’església , i els vells s’han 
posat al camp de futbol. I també es comenta que al camí ral s’han posat bancs 
nous, tal i com s’havia demanat. 

• Pel que fa  a la poda dels arbres , hi ha el compromís que les branques que 
molestin a les cases dels veïns i les veïnes seran tallades. El servei de poda es 
durà  a terme les primeres setmanes de febrer. 

• També es va comentar que l’embornal està molt brut, i per part de l’àrea 
d’Espai Públic hi ha el compromís que avisaran a l’empresa encarregada 

• Es comenta  que l’incivisme d’alguns veïns i veïnes de deixar defecar els seus 
gossos al carrer i no recollir-ne les femtes ha generat un malestar entre la 
població. Aquesta situació es mirarà de reconduir amb la feina d’una persona ( 
contractada per un pla d’ocupació)  que intentarà sensibilitzar els propietaris i 
propietàries de tenir més cura, i respectar la via pública.  

 
Pere Alcolea comenta que fa falta que es faci aquesta feina, ja que les voreres de la 
Batllòria i els parcs hi ha massa defecacions de gossos. 
 

• També expliquen que a l’espai natural “ Les Llobateres “ cada quinze dies  s’hi 
fan tasques de neteja, i que aquest espai natural ja està restaurat del tot. 

• S’ha fet un requeriment al propietari del terreny, de davant de l’escola, on hi ha 
un llorer, perquè es netegi. 

• S’informa que s’ha fet una instància  a l’Ajuntament de Riells, per demanar que 
s’il·lumini el tram de la carretera general que va des de la benzinera fins el pont 
que va cap al cementiri. 
 

Joan Xamaní comenta que les obres del pas subterrani estan aturades, i pregunta el 
perquè. 
 
El president comenta que un cop s’havien iniciat les feines es van trobar uns cables i 
cal esbrinar perquè serveixen; i aquest és el motiu de l’aturada de les obres, en un 
primer moment es va dir que eren de telefònica i ara són d’alta tensió.   
 

• A la mateixa reunió, es va demanar com a prioritat que al terreny que hi ha 
entre el carrer Vall del Llor i Lluís Companys , el qual es fa servir  
d’aparcament,  s’hi facin feines de millora, ja que les últimes pluges l’han 
malmès. 

• Pel que fa al cementiri, la Carme Lluís Puig  explica que es va trobar amb el 
director de l’àrea Quim Colominas i van fer una visita  al cementiri per 
avaluar els desperfectes que s’hi havia detectat. Des de l’àrea d’Espai 
Públic  s’han compromès que cada 15 dies  la brigada passarà pel 



cementiri, i a més a més, a la Carme se li ha entregat una clau de la caseta 
on es guarden les escombres i altres eines per si en algun moment 
s’hagués de fer servir. Per acabar, la Carme explica que en Quim 
Colominas li ha demanat que sempre que ella vegi qualsevol desperfecte 
que el truqui i així ho podran solucionar aviat. 

 
D’aquí a tres mesos es tornarà  a reunir la comissió amb el regidor ‘Espai Públic i el 
seu director. 

 
Pere Alcolea, pregunta què se sap de les obres de la Unió Batllorienca, que l’espai de 
Les Casetes s’està quedant petit.  
 
El president comenta que fa relativament poc temps ell va assistir a un dinar  a les 
Casetes , un diumenge, i va veure que després hi havia ball per  a la gent gran, i que 
certament l’espai s’està fent petit. Però  cal que tothom sigui conscient que a altres 
municipis no hi ha ni un espai com aquest destinat al poble. Afegeix que des de 
l’Ajuntament se l’ha informat que quan comencin les obres  a la Unió , aquestes 
duraran uns 23 mesos. 
 
Cristina Gálvez comenta que al taller de Manualitats necessiten un armari . 
 
Jordi Gómez afegeix que des del Consell del Poble encara s’esperen  uns armaris que 
fa temps que es van demanar. 
 
Antoni Cano comenta que a Can Bruguera hi ha un armari, de la Colla de Geganters i 
Grallers de la Batllòria que no es fa servir. Aquest armari estava destinat a guardar els 
vestits dels Reis, però aquests vestits estan guardats a la sala del Consell del Poble. 
 
 
b. Àrea de Seguretat Ciutadana 
El president  posa en antecedents als assistents a la reunió: 
 

• 1a reunió : van ser dues reunions, una amb cada cos policial, Mossos 
d’Esquadra i Policia Local i la Regidora de Seguretat Ciutadana, Dolors 
Lechuga. Va ser durant el mes de juliol de 2009. 

 
• 2a reunió : van ser dues reunions, una amb cada cos policial, Mossos 

d’Esquadra i Policia Local i la Regidora de Seguretat Ciutadana , Dolors 
Lechuga. Va ser durant els mesos de setembre i octubre de 2009. 

 
En una de les reunions mensuals  que el president té amb l’alcalde de Sant Celoni, 
Francesc Deulofeu, van acordar que les reunions amb els cossos policials s’han de fer 
conjuntament, i formalitzar un Junta de Seguretat i Civisme de la Batllòria. 
 

• 3a reunió : primera Junta de Seguretat i Civisme de la Batllòria del Consell 
de Poble, presidida pel president de poble de la Batllòria , Manel Bueno, i 
assisteixen, José Antonio Santos portaveu de l’Àrea de Seguretat del 
Consell de Poble, Jordi Gómez coma Vicepresident del Consell, Dolors 
Lechuga com a regidora de Seguretat Ciutadana de Sant Celoni, Policia 
Local i Mossos d’esquadra; es va dur a terme el 2 de febrer de 2010. En 
aquesta reunió la Comissió de Seguretat i Civisme del consell del Poble  va 
presentar  el balanç del 2009, i els Mossos d’Esquadra i la Policia Local van 
presentar els seus respectius balanços del quart trimestre. En aquests 
balanços  dels cossos policials no van destacar cap esdeveniment fora de 
la normalitat. 



 
La conclusió d’aquests balanços és doncs positiva.  

 
Tot i això, el president del Consell del Poble  comenta que la valoració de l’enquesta 
feta pel mateix Consell  va donar un resultat negatiu. 
 
El president afegeix  que els veïns i veïnes de la Batllòria segurament estan més 
tranquils des de que  el tema de la seguretat del poble és noticia al diaris, i la gent en 
parla, perquè d’aquesta manera tenen la percepció que s’hi està treballant. 
 
El president  exposa un exemple que es va donar entre el 2006 i el 2007, quan a la 
Batllòria hi va haver-hi un agent destinat. Era el cas d’un agent que li faltaven pocs 
anys per a la jubilació, i la feina que feia de policia de proximitat era adient per les 
seves condicions. 
 
José Antonio Santos, cap de la comissió de Seguretat i Civisme, comenta que està 
molt content d’aquesta última reunió , perquè  es van contrastar les diferents posicions. 
I desitja que les següents reunions segueixin aquesta línia. També comenta que el 
balanç d’aquests últims tres mesos és el mateix que el de tot l’any. Que el més 
destacat són els robatoris als trasters , als cotxes i un cas de maltractament. 
 
El president reforça l’opinió d’en José Antonio Santos,  afegint que aquests últims tres 
mesos hi ha hagut bona coordinació. 
 
Jordi Gómez comenta que el Mossos d’Esquadra li van dir que segons amb quins 
poble es compari la Batllòria, la Batllòria és un poble segur. 
 
José Antonio  Santos el preocupa el fet que si a Sant Celoni s’incrementen els 
robatoris, és normal que la Policia Local hi  desplegui més els seus serveis, i això el fa 
pensar que la Batllòria pot quedar mancada dels serveis policials. Creu que aquesta 
situació s’hauria de preveure. 
 
El president comenta que Sant Celoni creix, però la dotació policial no. Des del Consell 
del Poble es vol definir que hi hagi presència policial a la Batllòria, independentment de 
Sant Celoni. 
 
José Antonio diu que la Batllòria pot ser un lloc vulnerable ja que la policia es troba  a 
6 quilometres, i tem que això ho tinguin controlat els mateixos lladres. 
 
 
3. Informació de la Comissió Transversal econòmica i de pressupostos  2010.  
Aquesta comissió es va presentar  a l’anterior plenari. L’objectiu d’aquesta comissió és 
vetllar pels pressupostos destinats a la Batllòria.  
 
El President explica  que actualment l’ajuntament està treballant amb el pressupost 
prorrogat del 2008.  
 
És per això que des del Consell del Poble es vol fer una reunió amb el Regidor 
d’Economia de l’Ajuntament de Sant Celoni, Carles Mas, perquè els presenti quin 
pressupost està destinat per a  la Batllòria. I quan l’ajuntament treballi amb un nou 
pressupost demanaran una altra reunió. 
 
El president explica que la comissió treballarà  amb l’elaboració d’un pressupost 
paral·lel. I si cal, donaran la seva opinió del pressupost de l’Ajuntament de Sant Celoni 
que destini a la Batllòria. 



 
Aquesta comissió es reunirà cada 15 dies i estarà formada pels responsables de cada 
Comissió. A partir de demà ( 04/02/10) s’enviarà  a cada responsable de comissió una 
fitxa on s’hi determinaran els objectius. 
 
4. Informació de la reunió mensual entre la Presidència del Consell i l'Alcaldia de 
Sant Celoni. 
El president explica que cada quinze dies es reuneix amb l’Alcalde . Són reunions 
disteses, i sempre s’han solucionat  els problemes que s’hi ha plantejat. 
 
El president comenta que ha demanat a l’Alcalde que el Consell del Poble tingui una 
partida pressupostària pròpia. 
 
5. Informació de la reunió de valoració de la Festa Major d'Hivern. 
El president demana a Núria Vall·llosera que comenti a grans trets la valoració de les 
festes d’hivern de la Batllòria. 
 
Núria Vall·llosera comenta breument la reunió de valoració de la Festa Major d’hivern i 
la Cavalcada de Reis que va tenir lloc al Centre cívic Les Casetes el dia 19 de gener 
de 2010.  La valoració va ser positiva, tot i que sempre hi ha coses a millorar. 
 
El president  comenta que hi ha molta participació popular, i espera que per la rua de 
Carnestoltes també hi hagi participació. 
 
Cristina Gálvez, comenta que al programa de Carnestoltes que s’ha passat per les 
cases, no hi surt informació sobre la Batllòria. 
 
Núria Vall·llosera  respon que per Carnestoltes de la Batllòria hi ha un cartell exclusiu i 
que ben aviat es penjaran pels comerços i punts d’informació de la Batllòria, Sant 
Celoni, i fins i tot a Riells Viabrea i Gualba de Baix. 
 
6. Varis 
Joan Xamaní sap que s’està preparant un llibre sobre el 75è aniversari del Futbol a  la 
Batllòria. Ell pregunta si des del Consell del Poble es sap si l’Ajuntament hi ha destinat 
diners. 
 
7. Precs i preguntes 
Jordi Gómez pregunta com es que al camp de davant de Can Vinyas encara hi ha els 
camions dels firaires. 
 
El president  exposa que per aquesta Festa Major d’hivern no hi havia firaires, i que 
gràcies a la seva gestió va venir un fira. Els firaires li van demanar de quedar-se uns 
dies més i ell els va dir que sí. 
 
Però per evitar que s’hi estiguin més temps del permès, el president comenta que ja  
ha parlat amb l’àrea de Cultura perquè en properes fires d’atraccions es posarà una 
data límit. 
 
Dolors Lechuga pren la paraula i diu que quan ella era presidenta del Consell del 
Poble de la Batllòria, els firaires sempre havien entrat una instància demanant poder 
muntar la seva atracció, que havien presentat el certificat d’assentament , les 
atraccions que l’havien de presentar, perquè així el tècnic de l’Ajuntament  pogués 
certificar que l’atracció pot funcionar, i que és segura. 
 



Dolors Lechuga comenta que si altres anys  no s’havia demanat aquest certificat és 
perquè les atraccions que venien no  necessitaven presentar aquest certificat, ja que 
eren menors. Afegeix que explica que la instància la d’entrar el mateix firaire, perquè 
ells són els responsables.  
 
El president respon que no vol discutir per aquest tema. Explica que aquest any s’ha 
fet millor que mai, i que sempre s’havia ocupat la presidenta del Consell de Poble, i 
ella mateixa era la que presentava les instàncies dels firaires. Que està d’acord que es 
demani paperassa, però vol puntualitzar que és la primera vegada que s’ha demanat 
tants papers. 
 
El President fa referència que quan ell era Regidor de Seguretat Ciutadana (anterior 
legislatura)  ell no se’n cuidava perquè ja ho feia la presidenta del Consell del Poble, a 
la qual dipositava tota la seva confiança. 
 
Afegeix que la instància la va entrar el senyor Emili Carreras, i que el que va fer el 
Consell és ajudar a la tramitació. Afegeix, que tots sabem com és una instància, dóna 
igual el format que sigui, però en el moment que es registra passa a ser una instància 
formal. 
 
Dolors Lechuga comenta que encara no ha vist l’assegurança de la fira d’atraccions, ni 
els documents que acrediten que tenen els extintors al dia. En canvi, l’única parada de 
la fira d’atraccions que va gestionar ella si que van presentar aquests papers. 
El president, estableix que tots els papers estaven en regla i  opina que no vol fer 
d’una tonteria res transcendental; el més important és que va aconseguir que vingués 
una fira d’atraccions a l’hivern. 
 
El president vol expressar el següent “ La Batllòria és un poble petit, i totes les 
informacions arriben, i que quedi clar que el Consell de Poble no ha tingut cap 
comissió ni interès especial en que fossin els firaires Carreras qui muntessin la fira, i 
qui diu això i opina això, és perquè potser ho ha fet ell”. 
 
Per tancar el tema, el president trucarà demà  mateix perquè els firaires treguin el 
camió. 
 
Per últim comenta que el problema que tenia la colla de Geganters i Grallers, que 
s’havia comentat en una reunió de les comissions, ja s’ha solucionat . 
 
El President tanca la sessió a les 22:45 de la nit 
 
La propera reunió del consell del Poble serà  el 3 de març de 2010. 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 


